
 
 
Referat af bestyrelsesmøde Grundejerforeningen FLB 
Dato: 27.04.2021 
Deltagere: Jakob B. Nielsen, Hasse Albrechtsen, Thomas Møgelvang, Anne Stausholm  
Referent: Anne Stausholm 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Konstituering af bestyrelsen 
3. Legeplads og grønne områer 
4. Vedtægter 
5. Vedligeholdelsesaftale Grønne arealer 
6. Økonomi 
7. Generalforsamling 
8. Eventuelt 
 

Ad. 1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Ad.2. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen konstituerede sig med Anne som formand og Jakob som kasserer.  
 
Ad.3. Legeplads og grønne områder 
Der er foretaget inspektion af legeplads inspektør i april 2021. Der er bolte, der skal efterspændes. Der er en stolpe, 
der er flækket. Bænke fastmonteres, da de ofte bliver væltet. Koordineres med drift. Bestyrelsen foretager 
udbedringer. Der er indhentet tilbud på nedvaskning, slibning og to gange oliering med lærketræsolie af træværk 
incl. bænksæt ved boldbane.  
Tom Malling foretager rensning af faldmåtter. Hasse tager aktion. 
Hegnet på boldbanen mod øst udskiftes. Tom Malling skal gødske boldbane. Hasse tager aktion. 
 
Der er foretaget fældning og skæring af beplantning i læbæltet mod vest. De respektive grundejere ud for 
områderne kontaktes. Det er bestyrelsens holdning, at beplantning skal leve op til lokalplanens krav. Medtages 
eventuelt som punkt på generalforsamlingen. 
 
Ad. 3. Vedtægter 

Bestyrelsen havde på generalforsamlingen i okter stillet forslag, som følger: 

Bestyrelsen foreslå ændring af nuværende vedtægter med ordlyden: 

§11, stk. 8. foreningen tegnes af formanden og to bestyrelsesmedlemmer i forening. 

Der foreslås ændring til følgende ordlyd - 

§11, stk. 8. Foreningen tegnes af formanden og et bestyrelsesmedlem i forening. 

 

Forslaget begrundes i grundejerforeningens bank, der kun har mulighed for at håndtere to 

underskriftsberettigede. 

 

    Forslaget blev vedtaget.  
    Vedtægterne er ændret og lagt op på hjemmesiden.  
 
Ad. 4 Vedligeholdelsesaftale Grønne arealer 
Udbudsmateriale er justeret i henhold til det aktuelle niveau. Der indhentes priser for ny 3-årig aftale. Anne tager 
aktion. 
 
 

  



 

 
Ad 6. Økonomi 
Regnskabet er afleveret og godkendt af revisor. Godkendt af bestyrelsen.  
Alle har betalt kontingent.  
 
Ad. 7. Generalforsamling  
Vi forventer at holde generalforsamling i oktober 2021. Der meldes ud på hjemmesiden. 
 
Thomas Møgelvang genopstiller ikke. Hasse og Jakob modtager genvalg. Revisor genopstiller.  
Vejfest debatteres på generalforsamlingen. 
 
Ad.7. Eventuelt 
Vild i Lejre har henvendt sig med forslag til mere natur på Gevninge Vestvej. Vi har svaret, at det er Lejre Kommunes 
ejendom og deres drift, men at vi bifalder projektet med afstand til parcellerne. 


